
ΕΡΩΤΗΣΗ και ΑΚΕ
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Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Αδιαφάνεια στα ζητήματα φύλαξης - συνοδείας ευπαθών
στόχων - προσώπων»

Κύριε Υπουργέ,

Μεγάλες απορίες γεννώνται, όσον αφορά τους αστυνομικούς που διατίθενται
από το ελληνικό Δημόσιο για τη φύλαξη των πολιτών που θεωρητικά
αποτελούν ευπαθείς στόχους και που σύμφωνα με το Π.Δ. 141/1991
διατίθεται από την Ελληνική Αστυνομία για τη φύλαξη αυτών.  Πιο
συγκεκριμένα, παρατηρείται κατά τα τελευταία έτη μια κατάχρηση τόσο στον
καθορισμό των ευπαθών στόχων, αφού ο αριθμός αυτών έχει εκτιναχτεί
συμπεριλαμβανομένων εκδοτών, δημοσιογράφων, επιχειρηματιών κλπ.,
καθώς και στην αστυνομική δύναμη που διατίθεται για τη φύλαξη και συνοδεία
τους με αποτέλεσμα το τελευταίο χρονικό διάστημα να εμφανίζεται η θλιβερή
εικόνα της υποστελέχωσης των Αστυνομικών Διευθύνσεων και της
αποδυνάμωσης των Αστυνομικών Τμημάτων ανά τη χώρα με τραγικότερη
όλων την αποδυνάμωση των Αστυνομικών Υπηρεσιών της πρωτεύουσας και
της συμπρωτεύουσας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποιοι πολίτες αποτελούν αυτή τη στιγμή ευπαθείς στόχους ανά την
επικράτεια; Παρακαλούμε να τους αναφέρετε ονομαστικά και να αναφέρετε
επίσης τους λόγους για τους οποίους θεωρούνται ως τέτοιοι;
2. Πόσοι αστυνομικοί διατίθενται σε έκαστο πολίτη - ευπαθή στόχο;
Αναφέρετέ μας ονομαστικά.
3. Για ποιους λόγους διατίθεται σε απλούς πολίτες,  όπως εκδότες,
δημοσιογράφοι, επιχειρηματίες κλπ., αστυνομική δύναμη για τη φύλαξή
τους;
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